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                                              Interpelacja międzysesyjna.

Dotyczy: bezpieczeństwa na skrzyżowaniu Szczecińska – Małcużyńskiego.

            Corocznie na początku roku w dyskusji i w nawiązaniu do sprawozdania
z bezpieczeństwa w ruchu drogowym w Słupsku zwracam uwagę na dużą ilość 
wypadków na tym skrzyżowaniu ( w tym śmiertelnych ), ale nie chciał bym 
mieć  ciągle racji. Byłem zawiedziony że dokumentacja modernizacji ulicy 
Małcużyńskiego nie uwzględniła żadnej możliwości poprawy bezpieczeństwa 
na tym skrzyżowaniu.  Wcześniejszym błędem było zachowania obydwóch 
budynków przy ul Kossaka (jeden nasz komunalny, drugi starostwa) 
wchodzących w pas drogowy, a teraz po zmianach własnościowych i 
modernizacji już nie da się tego zmienić.
Przyczyną większości wypadków jest głównie, moim zdaniem, zbyt duża 
szybkość pojazdów na ul. Szczecińskiej i mała widoczność dla wyjeżdżających 
z ulicy Kossaka (B-ci Gierymskich). Oddanie do końca br roku ringu zmniejszy
obciążenie ruchem na obu kierunkach, a głównie na ul Szczecińskiej, 
co obawiam  się spowoduje, że pojazdy będą poruszały się jeszcze szybciej 
i bezpieczeństwo nie poprawi się, a wręcz odwrotnie.
             Zdaję sobie też sprawę, że nie ma środków ani miejsca na przebudowę 
tego skrzyżowania, należy jednak poprawić bezpieczeństwo małymi zmianami.
Zalecam wykonanie przejścia dla pieszych w ulicy Szczecińskiej na 10 metrów 
przed skrzyżowaniem (pas dla lewoskrętów można znieść, bo będzie mniejszy 
ruch), a przejście za skrzyżowaniem przesunąć o 10 m w stronę ulicy              
11 Listopada. Ścieżki wydeptane w stronę Netto i koło szkoły wskazują, 
że taki jest ruch pieszy. Takie rozsunięcie przejść poszerzy strefę 
spowolnionego ruchu w obrębie skrzyżowania, zmniejszy to możliwość kolizji 
z pojazdami wyjeżdżającymi z ulicy Kossaka, ale też poprawi bezpieczeństwo 
pieszych. Oczywiście do tego sygnalizacja świetlna, odpowiednie oświetlenie 
przejść, sygnalizacja, może kamera. Poddaję temat pod rozwagę i dyskusję.

                                                        Z poważaniem ….....................................................
                                                                                                                          ( Bogusław Dobkowski)
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